
Штрајкачи "изразили спремност" да се организује посебна Комисија за анализу процеса рада у Фијату
среда, 19 јул 2017 19:32

Представници компаније ФКА Крагујевац изазили су спремност организовања посебне
Комисије, у којој ће учестововати и представник штрајкачког одбора, а која ће имати за
циљ да се изврши анализа свих процеса рада у тој компанији ради евентуалне
оптимизације пословања и исправљања свих могућих недостатака.

  

  

То је речено у саопштењу након састанка у Влади Србије где је одржана прва рунда
тројног састанка представника пословодства Фијата, штрајкачког одбора и Владе
Србије на челу са премијерком Аном Брнабић.

  

Како је речено било је речи о четири захтева које је штрајкачки одбор поставио пред
руководство те компаније, а преговори ће се наставити и у наредним данима, када ће се
о свакој тачки посебно разговарати.

  

Подсећа се да се ради о анализи процеса и евентуалној оптимизацији рада,
обезбеђивању ноћног превоза за раднике који остају прековремено, као и могућностима
за повећање плате и исплате бонуса ефикасности.

  

Када је реч о другим захтевима, председница Владе Републике Србије Ана Брнабић
подсетила је да су радници ФИАТ-а вредни и лојални људи, као и да је ово први пут како
су ступили у штрајк од како компанија послује у Србији те апеловала на обе стране да се
у наредним данима разговара о свим могућим опцијама које би биле на задовољство
свих, речено је у саопштењу.
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(Танјуг) 
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